



دبي للمرطبات (ش.م.ع.)
DUBAI REFRESHMENT (P.J.S.C)*

P.O. Box 420, Dubai - UAE
Tel.: +971 4 802 5000
Fax: +971 4 802 5098
Email: info@pepsidrc.ae
Call Center: 800 73774
www.pepsidrc.com

Date: 11 July 2018
Ref: LM_LTR_035_2018

To,
Hassan Abdulrahman Al Serkal,
Executive Vice President,
Chief Operation Officer, Head of Operations Division
Dubai Financial Market,
Dubai – U.A.E.

Subject: Exposure on Abraaj Group.

With reference to the above subject, and to your letter dated 19/06/2018 (Ref: 2018/383/ش س/خ), we would like to inform you that Dubai Refreshment PJSC has no investments, whether directly in the Abraaj Group or any of its funds, subsidiaries or companies. There is no relationship between Dubai Refreshments and Abraaj Group either directly or indirectly and therefore there is no exposure of any kind whatsoever to the company on the issue related to Abraaj Group.

With regards,

Karem Mahmoud
Director of Legal – Company Secretary

التاريخ: 11 يوليو 2018
المرجع: LM_LTR_035_2018

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس التنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
المحترمين

تحية طيبة وبعد ،،،،،

الموضوع: مدى الاكتشاف على شركة مجموعة أبراج

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى رسالتكم المؤرخة بتاريخ 2018/06/19 (الرقم: ش س/خ/383/2018) يهمننا إفادتكم بأنه لا توجد لشركة دبي للمرطبات أية استثمارات سواء كانت مباشرة في شركة مجموعة أبراج أو في أي من الصناديق أو الشركات أو المشروعات التابعة للشركة المذكورة، كما أنه لا توجد أية علاقة بين شركة دبي للمرطبات وبين شركة مجموعة أبراج سواء مباشرة أو غير مباشرة وبالتالي لا يوجد أي اكتشاف من أي نوع كان للشركة على المسألة المتعلقة بالشركة المشار إليها أعلاه.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،

كارم محمود
مدير الشؤون القانونية – مقرر الشركة

